
مهدی دوستی در نشست شورای ترویج فرهنگ ایثار 
و شهادت هرمزگان، بر لزوم روایت قهرمانی و رشادت 
هرمزگانی ها در خلیج فارس و حفظ جزایر تاکید کرد 
و افزود: نخستین شهدای مبارزه با استعمار و بیشترین 
شــهدای مبارزه با آمریکا متعلق به هرمزگان است که 
حوزه هنری باید این رشــادت ها و قهرمانی را تدوین 

و به تصویر بکشد.
وی با تاکید بر اینکه مدیران دستگاه های اجرایی باید 
نسبت به فرهنگ ایثار و شهادت حساس بوده و نهایت 
همکاری را با بنیاد شهید و امورایثارگران استان داشته 
باشــند، بیان کرد: شــاخص توجه به فرهنگ ایثار و 
شهادت در ارزیابی مدیران برای جشنواره شهید رجایی 

لحاظ خواهد شد.
نماینده عالی دولت در هرمزگان همچنین با اشــاره به 
ضعف استان در حوزه فعالیت های فرهنگی گفت: در 
سفر دوم رئیس جمهور شهید به استان هرمزگان هشت 
هزار و ۷۹۰ میلیارد ریال اعتبار برای حوزه های مختلف 
فرهنگ مصوب شــده و مصمم هستیم که موزه بین 
المللی دفاع مقدس و جنایات آمریکا را در بندرعباس 

احداث کنیم.
دوستی در ادامه با اشاره به لزوم حاکم کردن روحِ کار 
فرهنگی در بین مدیران، گفت: در حوزه فرهنگ نیز به 
سمت ساختمان سازی و ایجاد زیرساخت رفته ایم؛ در 
حالی که فرهنگ به اقدامات نرم نیاز دارد و لازم است 
با محوریت مساجد و روحاایون محلات، طرح های 
فرهنگــی با تاثیرگــذاری دوچندان در دســتورکار 

قرارگیرد.
وی با اشــاره به حجم بالای تاثیرِ گفتمان ســازی بر 
اصــلاح و هدایت گری افراد عنوان کرد: یک روحانی 
خوب می تواند مســیر زندگی خیلی ها را تغییر دهد؛ 
از این رو اگر بتوانیم مســیر گفتمان را در جامعه بین 
یادگاران دفاع مقدس و نســل های جدید ایجاد کنیم 

کاری اساسی انجام خواهد شد.
استاندار هرمزگان برنامه ریزی برای حضور ایثارگران 
در جمع دانشجویان و دانش آموزان را مهم برشمرد و 
گفت: ایثارگرانِ در قید حیات، گوهر گران بهایی هستند 
که باید آن ها را قدر بدانیم و از ظرفیت وجودشــان در 

جامعه بهره بگیریم.
وی افزود: طبق اعلام مسئولان سازمان بنیاد شهید هر 
ســال حدود چهار هزار نفر والدین شــهدا از جمع ما 
می روند و ضرورت دارد تا زمانی که این گنجینه های 
عظیم در قید حیات هســتند از قدرت روایتگری شان 

بهره مندشویم.

وی بر ایجاد بســتر گفت  وگوی بین نسلی در استان 
تاکید کرد و افزود: آموزش و پرورش، ورزش و جوانان 
و دانشــگاه ها به طور مستمر برای دعوت از ایثارگران 
برنامه ریزی کنند تا با حضور و کلام تاثیرگذارشــان 
بستر گفت  وگوی بین نسلی و نهادینه سازی فرهنگ 
ایثار و شهادت فراهم شود ونسل های جدید بتوانند با 

واقعیت های دفاع مقدس آشنا شوند.
توسعه مدارس ویژه اوتیسم در شرق و غرب 

هرمزگان در دستور کار است
مهدی دوستی اســتاندار هرمزگان در جلسه شورای 
اجتماعی با تأکید بر غربالگری صحیح برای شناسایی 
کودکان اوتیسم اظهار کرد: زمان آغاز خدمات آموزشی 
در مساله اوتیسم بسیار اهمیت دارد و باید در سنین پایین 
اتفاق بیفتد در همین راستا غربالگری در استان نیز باید به 

موقع، با ظرافت و دقت پیگیری شود.
وی با اشاره به اهمیت نظر روانپزشکان و متخصصان 
در این حوزه افزود: با توجه به میانگین کشوری و پایین 
بودن میزان شناسایی کودکان اوتیسم، باید به اصلاح 
شــیوه های غربالگری توجه داشت و تلاش کرد در 

روستاها نیز غربالگری و شناسایی انجام شود.
استاندار هرمزگان با اشاره به راه اندازی مدارس ویژه در 
بحث آموزش اوتیسم گفت: با اعلام نتایج غربالگری 
توسط دانشگاه علوم پزشکی استان برنامه ریزی ساخت 

مدارس در شرق و غرب را آغاز خواهیم کرد.
وی تصریح کرد: شــهرداری، آمــوزش و پرورش و 
فرمانداری اقدامات متناسب سازی پارک ویژه کودکان 

را آغاز کرده اند و بزودی در اختیارشان قرار می گیرد.
گفتنی اســت در این جلسه چند دستور کار از جمله 
منابع مالی و اعتباری بهزیستی و کمپ های ترک اعتیاد، 
بررسی آســیب های اجتماعی در مدارس، وضعیت 
مراکز مشــاوره دانش آموزی و بررســی مصوبات 

جلسات گذشته مورد بحث قرار گرفت.
نارضایتی استاندار از پیشرفت فیزیکی نهضت ملی 

مسکن در بندرعباس
 اســتاندار هرمزگان در نشست شورای مسکن استان 
هرمزگان در بررسی مصوبات جلسه پیشین این شورا 
اظهار کرد: دولت علاوه بر اینکه به دنبال ساخت مسکن 
است هدف دیگری را نیز دنبال می کند و آن هم خانه دار 

کردن افراد فاقد مسکن است.
مهدی دوستی استاندار هرمزگان، با ابراز نارضایتی از 
وضعیت احداث پروژه های نهضت ملی مســکن در 
شهرستان های بندرعباس و بوموسی گفت: سرعت کار 
در پروژه های ۱۵ هزار واحدی، صنعت شــهر، پروژه 
نهضت ملی مســکن جزیره هرمز و جزیره بوموسی 
به هیچ وجه قابل قبول نیســت و باید تلاش شود این 

پروژه ها به سطح مطلوب برسند.
دوستی با تاکید بر لزوم رصد مستمر و دقیق پروژه های 
نهضت ملی مسکن، عنوان کرد: در برخی شهرستان ها 
زمین برای احداث مسکن به صورت ویلایی و خود 
مالک در اختیار مردم قرار داده شده است که لازم است 
فرمانداران ارزیابی دقیقی از این طرح نیز به شــورای 

مسکن استان ارائه دهند.
اســتاندار هرمزگان با تاکید بر لــزوم اعطای زمین به 
خانواده های مستعد بر اساس قانون حمایت از خانواده 
و جوانی جمعیت، گفت: تاکنون ۱۸۲۵ قطعه زمین در 
استان هرمزگان به خانواده های دارای سه فرزند و بالاتر 
اعطا شــده است اما با توجه به محدودیت های زمین  
ضــرورت دارد در اعطای زمین این طرح به ســمت 

شهرجدید علوی برویم.
وی با تاکید بر پرهیز از روش های پر هزینه در ساخت 
منازل نهضت ملی مسکن، گفت: برابر ضوابط دو روش 
برای احداث منازل تعیین شده است که فرمانداران مخیرّ 

هستند به فراخور یکی از آن ها را استفاده کنند.
اســتاندار هرمزگان همچنین تاکید کرد: از جلسات 
آتی باید پیشــرفت فیزیکی نهضت ملی مســکن 
شــهرهای کوچک، تعاونی های مسکن ادارات و 
خوابگاه های دانشــجویی متاهلــی نیز به صورت 

دقیق ارائه شود.
در این نشســت گزارش عملکرد پیشرفت فیزیکی 
نهضت ملی مسکن در شهرستان ها، عملکرد بانک های 
عامل در پرداخت تســهیلات به پروژه های مسکن، 
وضعیت الحاق اراضی به روستاها، وضعیت تکمیل 
۷۹ واحدی مسکن مهر و پروژه ۱۵۶۰ واحدی معزآباد 
رودان مورد بررسی قرار گرفت و فرمانداران مسائل و 
مشکلات خود را بیان کردند و فرجه زمانی برای رفع 

آن ها تعیین شد.
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استاندار هرمزگان در نشست های مجزا مطرح کرد:  

        اقتصاد کیش -   استاندار هرمزگان 
بر نشر و حفظ ارزش های انقلاب اسلامی و 
دفاع مقدس تاکید کرد و گفت: ضرورت 
دارد حوزه هنری نســبت به تدوین تاریخ 
شفاهی هرمزگان و معرفی قهرمانان واقعی 

این استان اقدام کند.

 از اولویت تدوین تاریخ شفاهی هرمزگان و توسعه مدارس 
ویژه اوتیسم تا نارضایتی از پیشرفت فیزیکی نهضت ملی مسکن 

   

اقتصاد کیش -     مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان در تشریح اقدامات شاخص در 
بخش های زیرساختی بندری، نوسازی شناورها و تجهیزات دریایی در بنادر این استان 
در دولت سیزدهم، تاکید کرد: افزون بر بهره برداری از بندر چندمنظوره خمیر، استقرار 
سایر بنادر در حوزه شرق استان سرعت گرفت و در راستای کنترل ایمنی دریانوردی 
و آبراهه ها درحال حاضر بخش دریایی و گروه های جست وجو و نجات دریایی در 
بندر بونجی شهرستان جاسک فعال شده و تجهیزات یدک کش ها نیز مستقر شده است.
حسین  عباس نژاد در نشست با حجت الاسلام محمد عبادی زاده، نماینده ولی فقیه و امام 
جمعه بندرعباس اظهار کرد: در شهرستان جاسک همچنین کار مطالعات دیوار پیرامونی 
بندر بزرگ مکران شروع شده و با اتمام آن، این طرح نیز به نام »شهید آیت الله رییسی« 

رییس جمهور شهید نام گذاری خواهد شد.
عباس نژاد در ادامه به بهره برداری از بنادر چندمنظوره سیریک، بوموسی و هرمز و پنج 
اسکله شناور گردشگری بندرلنگه و قشم در نیمه خردادماه امسال اشاره کرد و افزود: 
علاوه بر این پنج اسکله یاد شده، کار شمع کوبی سه اسکله دیگر شروع شده و تا دو ماه 

آینده به بهره برداری می رسد.
وی از دیگر اقدامات بنادر و دریانوردی استان هرمزگان به ساخت اسکله شناور در بندر 
پهل به عنوان خواسته به حق جامعه محلی اشاره کرد و ادامه داد: دیوار حفاظت ساحلی 
بندر بوستانو که باعث نگرانی مردم این منطقه شده بود، توسط حوزه معاونت مهندسی 

بنادر استان پیگیری و دنبال شد.
مدیــرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان همچنین بــه احداث بندر جدید لنگه در 3۶ 
کیلومتری بندرلنگه به عنوان یکی از اقدامات مهم و راهبردی در غرب این استان اشاره 
کرد که مرحله نخست آن تا پایان امسال در 3۰۰ هکتار با هدف توسعه سرمایه گذاری، 

رونق صادرات و پهلوگیری کشتی هایی با ۲۵ هزار تن آغاز خواهد شد.
عباس نژاد در بخش دیگری به آماده سازی اراضی ۲۴۰۰ هکتاری بندر شهید رجایی و 
طرح توسعه پس کرانه آن به عنوان یکی از آینده دارترین طرح های بندری کشور اشاره 
کرد و بیان داشت: با اضافه شدن اراضی جدید به بندر شهید رجایی ظرفیتی معادل با 
ظرفیت فعلی بندر ایجاد خواهد شد که می تواند یکی از بزرگترین پهنه های پشتیبان در 

توسعه اقتصاد دریا محور باشد.
مدیر منطقه ویژه اقتصادی بندر شــهید رجایی با اشاره به استقبال و مشارکت بخش 
خصوصی برای سرمایه گذاری در اراضی ۲۴۰۰ هکتاری بندر شهید رجایی گفت: در 
راستای استانداردسازی واردات و ترانزیت غلات به ویژه گندم یک سیلوی ۱۵۰ هزار 
تنی با حدود ۲۶ درصد پیشرفت فیزیکی شروع شده که با افزوده شدن یک سیلوی 
۱۰۰ هزار تنی دیگر که در دستور کار است، ظرفیت استاندارد جابه جایی غلات این 

بندر تا پنج میلیون تن افزایش می یابد. 
وی در بخش پایانی سخنان خود به پشتیانی مؤثر دولت سیزدهم از نوسازی و تجهیز 
بنادر هرمزگان به شــناورهای پیشرفته اشاره کرد و افزود: در هفته جاری یک فروند 
»شناور راهنمابر« جدید و تا نیمه تیرماه نیز دو یدک کش به ظرفیت تجهیزات بندر شهید 

رجایی افزوده خواهد شد.
عباس نژاد با بیان اینکه تا پایان سال جاری دو فروند یدک کش نیز به ظرفیت شناورها در 
بندر شهید رجایی افزوده می شود، خاطرنشان کرد: تا اواخر تیرماه نیز سه پست اسکله 

نفتی هرکدام به ظرفیت هزار تن به بهره برداری می رسد.

مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان خبر داد:

آغاز عملیات اجرایی بندر جدید لنگه
 در 300 هکتار

اقتصاد کیش -     دولت سیزدهم بر اساس نگاه ویژه شهید جمهور به مناطق محروم 
گام های ســازنده ای را در سیریک برداشته است که می توان به افتتاح آب شیرین کن 

زیارت پس از ۱۰ سال و اسکله سیریک اشاره کرد.
شهید جمهور در سه سالی که در کسوت ریاست جمهوری بودند دو سفر پر خیر و 
برکت به اســتان هرمزگان داشتند که گام های بلندی برای رفع محرومیت، توسعه و 
آبادانی این اســتان برداشــته شد، گام هایی که قطعاً آثار و برکات آن در سال های آینده 

خود را نشان خواهد داد.
از برنامه های اصلی دولت ســیزدهم در ســفرهای استانی ریاست جمهوری تکمیل 
پروژه های نیمه تمام اســتانی و ملی بــود و در کنار این راهبرد، کلنگ زنی بعضی از 
پروژه های تأثیر گذار در راستای رفع محرومیت و توسعه مناطق مختلف نیز در دستور 
کار قرار گرفت که یکی از این پروژه ها که دور دوم سفر رئیس جمهور شهید به هرمزگان 

را خاص تر کرد، کلنگ زنی نیروگاه اتمی ایران هرمز در شهرستان سیریک بود.
نگاه ویژه دولت برای افزایش تولید برق هسته ای با احداث نیروگاهی هسته ای 

در سیریک
اجرای چنین پروژه هایی با نقش ملی در شهرســتان ســیریک قطعاً برای خروج این 
شهرستان از صف مناطق محروم کمک خواهد کرد و چهره سیریک را دگرگون می کند.

با دستور آیت الله شهید رئیسی در ۱۲ بهمن ماه سال ۱۴۰۲ عملیات اجرایی نیروگاه اتمی 
ایران هرمز در سیریک آغاز شد، این نیروگاه که جز چهار نیروگاه در حال اجرای کشور 
است در زمینی به مساحت ۵۰۰ هکتار در روستای گهردو شهرستان سیریک احداث 
می شود، که با تکمیل این نیروگاه، جمهوری اسلامی ایران جایگاه نخست منطقه در 

تولید انرژی برق هسته ای را کسب خواهد کرد.

نیروگاه اتمی سیریک شامل چهار واحد نیروگاه اتمی از نوع نسل توسعه یافته موسوم 
به نسل سوم پلاس که هرکدام با ظرفیت حداقل یک هزار و ۲۰۰ مگاوات الکتریکی در 
مجموع به ظرفیت پنج هزار مگاوات ساخته خواهد شد و با احتساب سه هزار مگاوات 
نیروگاه بوشهر، ظرفیت نیروگاه های اتمی کشور به هشت هزار مگاوات افزایش خواهد 
داد. اولین نیروگاه اتمی استان هرمزگان تا سال ۱۴۱۰ مطابق با سند راهبردی سازمان 
انرژی اتمی ایران تکمیل خواهد شد و طبق برنامه ریزی های انجام شده واحد نخست 

این نیروگاه در سال ۱۴۰۷ به بهره برداری خواهد رسید.
جهش ۳ برابری پرورش ماهی در قفس

صنعت نوین و پرسود »پرورش ماهی در قفس« که چند سالی است با رویکرد ایجاد 
فرصت تنفس برای دریا، احیای زیســتگاه ها و باز تولید ذخایر آبزیان دریایی مطرح 
شــده است طی دولت سیزدهم رشد بسزایی را تجربه کرده است؛ شیلات هرمزگان 
به خصوص در شهرستان سیریک همسو با سیاست های ابلاغی رهبر معظم انقلاب 
مبنــی بر تقویت تولیدات محصولات مرتبط با اقتصاد دریا گام های بزرگی را در این 

حوزه برداشته است.
این صنعت سود آور امروزه یکی از پروژه های پیشران استان هرمزگان به شمار می آید 

که به صورت مستمر توسط استاندار هرمزگان رصد می شود.
طرح های پرورش ماهی در قفس، در منطقه دریایی سیریک منجر به جهش سه برابری 

تولید شد.
حسن کوهی زاده عضو شورای شهر سیریک گفت: دولت شهید رئیسی از نظر عمل به 
وعده ها در صدر وعده های صادق در دولت های بعد از انقلاب بوده است، در این دولت 
وعده ساخت مسکن برای مردم را داد و به آن در قالب نهضت ملی مسکن عمل کردند.

وی اظهار کرد: یکی از مهم ترین تحولاتی که با پیگیری شخص شهید رئیسی صورت 
گرفت، به اتمام رساندن پروژه های مسکن ملی است، که در سه شهر سیریک، کوهستک 
و شــهر بنداران انجام شــده و از نقاط مثبت دیگر این دولت این است که بسیاری از 
روستاییان با گرفتن وام 3۵۰ میلیون تومانی مسکن ملی صاحب خانه شده یا مسیر خانه 
دار شدنشان هموار شد.  کوهی زاده بیان کرد: دیگر اقدام مثبت دولت سیزدهم جلوگیری 
از قاچاق گسترده آرد بود که با اجرایی شدن تدبیر دولت بدون اینکه مشکلی در سبد نان 
کشور به وجود بیاید، الحمدالله کاهش چشمگیری در مصرف آرد کشور به وجود آمد، 

و از طرفی با ثبت و رصد مانع از قاچاق گسترده آرد در کشور شدند.
افتتاح آب شیرین کن زیارت پایانی بر تنش آبی در سیریک

وی به تحقق وعده صادق شهید جمهور در حوزه آب اشاره و اظهار کرد: اولویت جدی 
دولت که از روزهای اول توسط رئیس جمهور اعلام شد تکمیل پروژه های ناتمام بود، 
برای همین در طول مدت ریاست جمهوری ایشان بسیاری از پروژه های زمین مانده 
تکمیل و افتتاح شد، از جمله آب شیرین کن زیارت در سیریک که بعد از ۱۰ سال با 
توجه به اینکه منطقه با بحران بی آبی دست و پنجه نرم می کرد با همت دولت سیزدهم 

به بهره برداری رسید و سیریک از تنش آبی شدید نجات پیدا کرد.
وی اضافه کرد: اسکله بندر چندمنظوره سیریک نیز بیش از ۲۲ سال معطل بود که در 
دولت سیزدهم تکمیل شد، این بندر قطعاً در افزایش درآمدها، جایگاه شهرستان سیریک 

و ایجاد اشتغال نقش بسزایی خواهد داشت.
تعیین تکلیف صیادان بعد از ۲۵ سال بلاتکلیفی

موسی سرگلی یکی از صیادان سیریکی با اذعان به اینکه در دولت سیزدهم صدور مجوز 
صید و صیادی در هرمزگان و سیریک بی سابقه بوده است، افزود: در شهرستان سیریک 
صیادانی بودند که برای صدور مجوز صید و صیادی بیش از ۲۵ سال بلاتکلیف بودند، 
که در دولت شهید رئیسی با راه اندازی سامانه ملی صدور مجوزها، حدود یک هزار 
و ۲۰۰ صیاد بدون مجوز در ســیریک شناسایی شدند که پس از پایش برای ۸۰۰ نفر 

مجوز صید و صیادی صادر شد.
این صیاد سیریکی این کار را در نوع خود بی نظیر عنوان کرد و افزود: با هر مجوز یک 
قایق برای صید به دریا می زند که دست کم برای سه نفر اشتغال ایجاد می کند و از طرفی 
امکان بیمه صیادان که پیش از این به دلیل مجوز نداشتن ممکن نبود فراهم شد و مشکل 

تأمین سوخت قایق های صیادی نیز با سوخت یارانه ای برطرف شد.

حل تنش آبی و مشکل صیادان در سیریک؛

اینجا قطب برق  هسته ای می شود

اقتصاد کیش -    مدیرکل انتقال خون استان هرمزگان گفت: تنها پایگاه انتقال خون 
بزرگ ترین جزیره ایرانی خلیج فارس برای تامین و افزایش ذخایر خونی مورد نیاز 

بیماران به مشارکت همگانی و بیشتر قشموندان با همه گروه های خونی نیاز دارد.
دکتر ایمان زارعی اظهار کرد: به دلیل گرمای هوا در هرمزگان مراجعه مردم به پایگاه های 
انتقال خون این استان و جزیره قشم کاهش یافته و این  در حالی است که بیمارستان ها 
و مراکز درمانی به صورت روزانه درخواست خون و یا فرآورده های این هدیه سرخ 

برای نجات زندگی را دارند.
وی از مردم نوعدوست جزیره قشم نگین خلیج فارس خواست تا به مراجعه به تنها 
پایگاه انتقال خون این شهرستان مرزی به فکر بیماران باشند و برای نجات جان آنان به 

نشانه انسانیت و ایثار خون هدیه کنند.
مدیرکل انتقال خون اســتان هرمزگان با اشاره به نقش مهم اهداکنندگان برای تامین 
خون های مورد نیاز بیماران ادامه داد: حداقل سن قابل قبول برای اهدای خون ۱۸ سال 

تمام و حداکثر سن ۶۵ سال است. 
زارعی توضیح داد: فواصل اهدای خون هر هشت هفته، یکبار است مشروط به آنکه 
شمار مرتبه های آن در طول یک سال بیشتر از چهار بار نشود. وی با بیان اینکه زنان سه 
بار در سال و مردان حداکثر چهار بار در سال می توانند خون خود را اهدا کنند، اضافه 

کرد: همراه داشتن کارت ملی برای داوطلبان بار اول اهدای خون، ضروری است.
مدیر کل انتقال خون استان هرمزگان با اشاره به اینکه نیاز به خون و فرآورده های خونی، 
همیشگی بوده و محدود به زمان خاصی نیست، گفت: با اهدای یک واحد خون می توان 
جان سه نفر را نجات داد؛ از یک واحد خون، گلبول خون فشرده گرفته می شود که در 
جراحی ها کاربرد دارد، پس از آن پلاکت گرفته می شود که به مصرف بیماران سرطانی 

می رسد، پلاسمای خون نیز در بیماران کبدی و سوختگی استفاده می شود.
وی با اشاره به اینکه بیم از کم خونی از عوامل بازدارنده مراجعه بسیاری از افراد به مراکز 
اهدای خون است، بیان کرد: در صورتی که فرد، قبل از اهدای خون توسط پزشک در 
پایگاه انتقال خون معاینه می شود و سپس با توجه به فشار خون و معاینات لازم اگر فرد 

دارای شرایط لازم بود، می تواند خون اهدا کند.
زارعی تاکید کرد: اهدا کنندگان خون باید درصورت وجود سابقه آلرژی ها)تب یونجه 
و نظایر آن(، مصرف هر گونه دارو، سابقه بیماری های قلبی و عروقی، ریوی، کلیوی، 
کبدی، تزریق خون و فرآورده های آن، غش، صرع، تشنج، اعتیاد به مواد مخدر تزریقی، 
اعمال جراحی و ...  در خود و خانواده حتما پزشک انتقال خون را در جریان قرار دهند.

    

مدیرکل انتقال خون استان هرمزگان:

انتقال خون قشم نیاز به مشارکت 
  همگانی برای تامین ذخایر خونی دارد

اقتصاد کیش -    معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی 
استانداری هرمزگان، گفت: آموزش و استقرار ناجیان 
غریق در مناطق ساحلی گردشگر پذیر هرمزگان به 
منظــور جلوگیری از وقوع غرقــی های احتمالی با 

جدیت دنبال شود.
 احســان کامرانی  در جلسه ستاد ساماندهی سواحل 
استان، با تبریک فرارسیدن اعیاد بزرگ و خجسته قربان 
و غدیر خم، با اشــاره به اهمیت ساماندهی سواحل، 
عنوان کرد: قرار گرفتن بخش مهمی از سواحل کشور 
در استان هرمزگان اهمیت ساماندهی سواحل را در 

استان دو چندان کرده است.
وی افزود: با توجه به گردشــگر پذیر بودن هرمزگان 
در نیمه دوم ســال تقویت زیرساخت های رفاهی، 
گردشــگری، فرهنگی، ورزشی، بهداشتی، امنیتی و 
امدادی در مناطق ساحلی گردشگر پذیر هرمزگان از 

اهمیت بسزایی برخوردار است.
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان، 
خاطرنشان کرد: یکی از مهمترین ماموریت های ستاد 
ساماندهی سواحل شهرســتان اتخاذ تدابیر ویژه به 
منظور جلوگیری از بروز هرگونه غرقی احتمالی در 

مناطق ساحلی گردشگر پذیر استان است.
کامرانی، گفت: آموزش و استقرار ناجیان غریق نقش 
بسزایی در جلوگیری از بروز هرگونه غرقی منتج به 
فوت در مناطق ساحلی گردشگر پذیر هرمزگان دارد 

که ضروری است به صورت ویژه دنبال شود.
وی اظهار داشت: در دو سال اخیر با پیگیری های 
بعمل آمده اعتبارات مناســبی در حوزه ساماندهی 
سواحل به ویژه آموزش و استقرار ناجیان غریق و 
خرید تجهیزات امداد و نجات ساحلی به هرمزگان 
از ســوی سازمان امور اجتماعی کشور اختصاص 
یافته اســت که ضروری است تقویت و استمرار 

یابد.
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان، 
تصریح کرد: میزان غرقی در برخی شهرســتان های 
هرمزگان نظیر بندرلنگه بالاســت کــه اتخاذ تدابیر 
پیشگیرانه به منظور جلوگیری از وقوع هرگونه غرقی 
منتج به فوت در ســواحل این شهرستان از اهمیت 

بسزایی برخوردار است.
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان، 
خاطرنشــان کرد: با توجه به وجود سواحل گسترده، 
گردشگر پذیر بودن مناطق ساحلی هرمزگان در ایام 
شرایط آب و هوایی مناسب و همچنین رفاه حال مردم 
و گردشگران پیش بینی ساختار و تشکیلات معاون 
ساماندهی سواحل و دریا در شهرداری های ساحلی 

استان به ویژه کلانشهر بندرعباس ضروری است.

ایجاد تشکیلات معاونت سواحل و دریا در دستگاه های 
اجرایی ضروری است

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان:

سازمان منطقه آزاد قشم اخذ اسناد اعتباری را حذف کرد
اقتصاد کیش -   مدیر صنعت، معدن و تجارت سازمان 
منطقه آزاد قشم از حذف اخذ اسناد اعتباری از واردکنندگان 
مواد اولیه و ماشین آلات صنعتی خبر داد و گفت: این اقدام 

در جهت حمایت از تولید است.
مرتضی صابری با تاکید بر حمایت های سازمان منطقه 
آزاد قشم از تولیدکنندگان و کمک به رشد و شتاب تولید 
در این جزیره، اظهار داشــت: براساس رویه موجود از 
واردکنندگان مواد اولیه و ماشین آلات صنعتی که در رونق 

تولید و اقتصاد کشور نقش اساسی دارند، اسنادی ضمانتی 
تحت عنوان اسناد اعتباری اخذ می گردید.

وی افزود: این مسئله باعث افزایش هزینه تولیدکنندگان و 
بروکراسی اداری و اختلال در رونق تولید منطقه شده و 
به همین منظور در راستای رفع موانع تولید و تسهیل امور 
تولیدکنندگان، هیئت مدیره سازمان منطقه آزاد این رویه را 
حذف کرد. این مقام مسئول با بیان اینکه در سرزمین اصلی 
این رویه برای واردات مواد اولیه و ماشین آلات صنعتی 

وجود ندارد ، به منظور کاهش بروکراسی اداری و کاهش 
هزینه های تولید در منطقه آزاد قشم ، معرفی نامه واردات 
مواد اولیه صنعتی به شــرط ارائه گواهی تولید واردات 
حداکثــر ۶ ماهه قبل ، جایگزین اخذ اســناد اعتباری از 
واردکنندگان مواد اولیه و ماشین آلات صنعتی شده است.
صابری تصریح کرد: همچنین برای واردات مواد اولیه در 
آغاز بهره برداری شرکت حداکثر تا ۲ مرحله برای واردات 

، نیازی به ارائه گواهی تولید واردات قبلی ندارد.


